



NEWS SCUBAPRO

16. March 2010 – Press Release SCUBAPRO

New robust and yet lightweight SCUBAPRO bag line

The new SCUBAPRO "Black Line" bags have not only got a great brandnew design, but are also technically brought up to date.

Travel is part of the dive as the relaxation of a holiday. The most interesting dive spots, unfortunately, are not usually on our own doorstep. It is therefore important that dive equipment safely to the goal of bringing dreams

The new "Black Line" bags are lighter, but still produced only from the finest materials to ensure a long life:

- Lightweight nylon /polyester composite material which is extremely robust, washable and salt water-resistant
- Yarn and seam protection are also salt water-resistant
- Self repairing coil zipper with 2 SCUBAPRO sliders for affixing a lock
- Mesh bag & sack feature extremely rugged nylon mesh with salt water-resistant YKK zippers
- All cases are equipped with stainless steel roller-bolt, seawater, high-quality ball-bearing wheels and telescoping handles for easy transport
- Padded shoulder straps and ergonomic rubber grips SCUBAPRO
- Removable address label

Divers can look forward to an extensive and clever bag range. For every need there is the perfect bag: the luggage giant Dive'n Roll Deluxe, which consists of three individual elements and has a volume of 209 l, the somewhat smaller Porter Bag, with a volume of 174 liters, with a weight of only 4.05 kilograms or the allround talent Jumbo Bag, which weighs just 1.75 kilograms. Regulators and instruments can be transported comfortably and safely in the Regulator or Tech Bag. Dry Bags & Dry Sacks in different sizes complete the portfolio together with a mesh bag and a practical backpack.

More information can be found in the attached pdf document. The bags range is now available to purchase at the authorized SCUBAPRO dealer.

Recommended Retail Prices:

Dive'n Roll Deluxe: 319,00 Euro

Porter Bag: 129,00 Euro

Jumbo Bag: 59,90 Euro

Back Pack Professional: 79,00 Euro

Dry Bag 125 l: 65,00 Euro

Dry Bag 75 l: 59,00 Euro

Dry Sack: 45,00 Euro

Dry Sack Compact: 10,00 Euro

Mesh Bag: 55,00 Euro

Mesh Sack: 39,00 Euro

Regulator Bag: 29,95 Euro

Tech Bag: 22,50 Euro

About SCUBAPRO: SCUBAPRO is a premier manufacturer of scuba diving equipment and employs over 400 people in 17 locations spread over 13 countries, covering 4 continents. At least 1 in every 2 employees is a diver and in several countries over 80% are divers, over a third are instructors. At SCUBAPRO UWATEC we have just under 1500 years of logged dives. SCUBAPRO UWATEC is part of Johnson Outdoors Inc.

Johnson Outdoors Vertriebsgesellschaft mbH

Johann Höllfritsch Str. 47 | 90530 Wendelstein, Germany

Telefon: +49 (0) 9129 - 90 99 50 | Fax: +49 (0) 9129 - 90 99 550

E-Mail Press: tina.kopseel@johnsonoutdoors.com / E-Mail: christian.holfelder@johnsonoutdoors.com

deep down you want the best



12. März 2010 – Pressemitteilung SCUBAPRO

Neue robuste und doch leichte SCUBAPRO Taschen

Die neuen SCUBAPRO Taschen der „Black Line“ haben nicht nur ein neues Design erhalten, sondern wurden auch technisch auf den neuesten Stand gebracht.

Reisen gehört zum Tauchsport wie die Entspannung zum Urlaub. Die interessantesten Dive-Spots liegen leider meist nicht vor der eigenen Haustüre. Umso wichtiger ist es, das Tauchequipment wohlbehalten zum Ziel der Träume zu bringen.

Die neuen Taschen der „Black Line“ sind leichter, sind aber nach wie vor nur aus den besten Materialien hergestellt, um eine lange Lebensdauer zu gewährleisten:

- Leichtgewichtiges Nylon-Polyester Verbundmaterial, das extrem robust, abriebfest und salzwasserresistent ist
- Das Garn und die Einfassung der Nähte sind ebenfalls salzwasserresistent
- Selbstreparierender Spiralreißverschluss mit 2 SCUBAPRO Schiebern für die Anbringung eines Schlosses
- Beim Mesh Bag und Mesh Sack extrem robustes Nylon mit YKK salzwasserresistenten Reißverschlüssen
- Alle Rollertaschen sind mit Edelstahl-Bolzen, salzwasserfesten, kugelgelagerten Rollen und hochwertigen Teleskopgriffen für leichten Transport ausgestattet
- Gepolsterte Tragegurte und ergonomische SCUBAPRO Gummigriffe
- Abnehmbares Adressenschild

Taucher dürfen sich auf ein umfangreiches und cleveres Sortiment freuen. Für jedes Bedürfnis gibt es die perfekte Tasche: Den Gepäckriesen Dive´n Roll Deluxe, der aus drei einzelnen Elementen besteht und ein Volumen von 209 l besitzt, die etwas kleinere Porter Bag, die mit einem Volumen von 174 l und mit einem Gewicht von nur 4,05 kg besticht oder die Allroundtasche Jumbo Bag, die nur 1,75 kg wiegt. Atemregler und Instrumente können komfortabel und sicher in der Regulator oder Tech Bag transportiert werden. Dry Bags und Dry Sacks in verschiedenen Größen sowie ein Mesh Bag, ein Mesh Sack sowie ein praktischer Back-Pack runden das Portfolio ab.

Mehr Informationen finden Sie im beiliegenden pdf-Dokument. Das Taschen-Sortiment ist ab sofort beim autorisierten SCUBAPRO Fachhändler zu erwerben.

Empf. VKs:

Dive´n Roll Deluxe: 319,00 Euro

Porter Bag: 129,00 Euro

Jumbo Bag: 59,90 Euro

Back Pack Professional: 79,00 Euro

Dry Bag 125 l: 65,00 Euro

Dry Bag 75 l: 59,00 Euro

Dry Sack: 45,00 Euro

Dry Sack Compact: 10,00 Euro

Mesh Bag: 55,00 Euro

Mesh Sack: 39,00 Euro

Regulator Bag: 29,95 Euro

Tech Bag: 22,50 Euro

SCUBAPRO ist einer der führenden Qualitätshersteller von Tauch- und Schnorchelausrüstungen und beschäftigt über 400 Personen an 17 Standorten verteilt auf 13 Länder auf 4 Kontinenten. Mindestens einer von zwei Angestellten ist ein Taucher und in einigen Ländern sind dies sogar 80%. Über ein Drittel sind zudem Tauchlehrer. SCUBAPRO verfügt über eine Taucherfahrung, die knapp 1500 Jahren unter Wasser entspricht. SCUBAPRO gehört zu Johnson Outdoors Inc.

Johnson Outdoors Vertriebsgesellschaft mbH

Johann Höllfritsch Str. 47 | 90530 Wendelstein, Germany | Telefon: +49 (0) 9129 - 90 99 50 | Fax: +49 (0) 9129 - 90 99 550

E-Mail Presse: tina.kopseel@johnsonoutdoors.com | Sales E-Mail: christian.hofelder@johnsonoutdoors.com

Web: www.scubapro.com

Geschäftsführer: Robert Stoß | Donald P. Sesterhenn | Handelsregister: Amtsgericht Nürnberg HRB 23465